
Gjuvhovd 
rundt tur 3,2 km, Rundweg 3,2 km, circle path 3,2 km 
Merket sti starter ved parkeringsplassen ved Gjuvsjå. (ikke parker foran bommen) Følg 
veien 30m og ta til høyre inn i en traktorvei. (motsatt side av Gjuvsjå) Etter ca. 100 m går 
stien av til venstre oppover mot toppen. Stien blir trangere, men er godt merket. På toppen 
hvor de to stiene møtes tar man til høyre ut mot Tinnsjøen og kommer forbi en bålplass, før 
det går litt nedover mot et flott utsiktspunkt og en bålplass. Gå tilbake same vei eller ta, ved 
møtepunktet av de to stiene, av til høyre og følg ATV-veien nedover til du kommer ut ved en 
gul bom. Ta til venstre mot asfaltveien og følg veien mot venstre tilbake til bilen.  
Der markierte Pfad beginnt am Parkplatz am Gjuvsjå (bitte nicht vor der Schranke parken) 
Geht 30m entlang der Strasse und biegt dann nach rechts in den markierten Weg ein. 
(gegenüberliegende Seite vom Gjuvsjå) Nach 100m biegt ihr nach links bergan ab. Der Pfad 
wird schmäler, ist aber gut markiert. An der Stelle wo sich 2 Wege treffen biegt ihr nach 
rechts Richtung Aussichtspunkt ab. Ihr passiert eine Grillstelle und kommt wenig später 
bergab an den schönen Aussichtspunkt mit Grillstelle. Ihr könnt den gleichen Weg zurück 
gehen, oder an der Stelle wo sich die 2 Wege treffen nach rechts in den anderen Weg 
abbiegen. Folgt ihm bis zu einer gelben Schranke, dort geht ihr nach links hinunter zur 
Strasse und folgt ihr nach links zurück zum Auto.
The marked path starts at the parking lot at Gjuvsjå (please do not park in front of the 
barrier). Walk 30m along the road and then turn right into the marked path. (opposite side 
of Gjuvsjå) After 100m you turn left uphill. The path narrows but is well marked. At the point 
where the two paths meet, turn right towards the viewpoint. You pass a barbecue area and 
a little later you come downhill to the beautiful viewpoint with a barbecue area. You can go 
back the same way, or at the point where the 2 ways meet, turn right into the other way. 
Follow the path to a yellow barrier, there you go down to the left to the street and follow it 
to the left back to the car.
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